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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het bericht «Wijkzorg sjoemelt tegen ondervoeding» 
(ingezonden 27 september 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Wijkzorg sjoemelt tegen ondervoeding»?1 

Vraag 2
Vindt u het niet ronduit schokkend om te horen dat ruim één op de drie 
wijkverpleegkundigen zoveel problemen ondervinden met de aanvraag van 
maaltijdondersteuning, dat zij zich genoodzaakt voelen om creatief te gaan 
boekhouden met uren, om zo te voorkomen dat thuiswonende ouderen 
ondervoed dreigen te raken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Hoe is het mogelijk dat zowel de zorgverzekeraar als de gemeente nee 
zeggen op een aanvraag van maaltijdondersteuning? Wiens verantwoordelijk-
heid is dit eigenlijk? 

Vraag 4
Hoe gaat u ervoor zorgen dit probleem zo snel mogelijk opgelost wordt?

1 Trouw, Wijkzorg sjoemelt tegen ondervoeding, 25 september 2018
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